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Väljaku avamine oli üks osa
kohaliku tuletõrje 80. ja Kaiu
valla 14. aastapäeva pidus-
tustest.

  Kõigepealt saabusid välja-
ku juurde rivisammul tule-
tõrjujad, kirjeldas Kaiu valla
spordinõunik Aivo Sildvee.
Väljaku avamisel võtsid sõna
vallavanem Ülle Kiviste ja
volikogu esimees Erika Rei-
numägi. Kuna ehituse üks
initsiaatoritest oli jalgpalli-
liit, peeti kohe ka jalgpallila-
hing. Omavahel võistlesid
kaks Kaiu poiste võistkonda.
Tulemusega 7:6 võitsid vane-
mad Kaiu poisid.

Sildvee sõnul kipub sügisel
koolistaadioni naturaalmuru
üsna ruttu poriseks muutu-
ma, kuid kunstmurul saab
spordihooaega kuni lumetule-

kuni pikendada. Saaremaa
ühisgümnaasiumi kogemus
on näidanud, et kunstmurule
võib julgesti liuvälja peale
valada ja midagi hullu ei juh-
tu. Kaius tuleks enne jää-
valamist siiski platsinurka-
desse liiva juurde vedada, et
selle peal olev kunstmuru vä-
hem vetruks.

Kuna väljak ei ole täismõõt-
metega, siis ei ole suuremad
jalgpalliklubid sellest huvi-
tatud. “Eks ta jää rohkem
koolipoiste jaoks,” prognoosis
Sildvee.

Kuigi Eesti Jalgpalli Liidu
peasekretär Tõnu Sirel on en-
dine Kaiu vallavanem, kes
ettevõtmist toetas, oli väljaku
rajamisega tükk tegemist.
Jalgpalliliit ei suutnud kunst-
muru 2006. aastal tarnida ja

väljaku avamine lükkus täna-
vusse aastasse. Seetõttu tuli
näiteks Sildveel teha kultuu-
riministeeriumile täiendav
taotlus tähtaja muutmise ko-
hta.

Platsi ehitust toetasid kul-
tuuriministeerium 75 000,
Kaiu vald ligi 300 000 ja Ees-
ti Jalgpalli Liit 125 000 kroo-
niga. Väljaku maksumuseks
kujunes ligi pool miljonit
krooni.

Kolm väljakut veel
Rapla Maakonna Spordiliidu
peasekretäri Erik Horni sõnul
on Kaius seni maakonna esi-
mene kunstmuruga väljak.
Tuleval aastal rajatakse Ees-
tisse 10 kunstmuruga välja-
kut, Horn tahaks neist kolm
Raplamaale tuua. “Rapla ja
Käru vald oleksid omafinant-
seeringuga nõus, kolmas väl-
jak on veel lahtine,” ütles
Horn.

Kuigi liuvälja tegemine
kunstmurule on võimalik, ei
soovita Horn seda. “Muru võib

Vasakult:  Tarvi Kleesmann, Tailo Ülenõmm ja Tanel Kleesmann  katsetavad uut spordiväljakut.                      ARVO KULDKEPI foto

lumest puhtaks ajada ja jalg-
palli mängida,” soovitas
Horn.

 Kehtna vallas Kaereperes
on pooleli täismõõtmetega
kunstmuruga jalgpalli harju-
tusväljaku rajamine. Kehtna
vallavanema Kalle Toometi
sõnul saab väljak tõenäoliselt
valmis 2008. aasta teisel poo-
laastal. Kuna sinna tuleb ka
valgustus ja muid töid on ka,
kujuneb maksumuseks ligi 3
miljonit krooni. Kaerepere
staadioni rajamist toetavad
ka jalgpalliklubid Flora ja
Veldoris, kes loodavad seal
treeninguaegu saada. Kuna
harjutusstaadioni ajakava ei
ole veel paigas, võivad ka
teised huvilised läbirääki-
mistele tulla, ütles Toomet.

Soomes, kus kunstmuru-
platsidel on soojendus all, al-
gab hooaeg juba märtsis. Kui-
gi Kaerepere väljak on ilma
soojenduseta, loodab Toomet
siinset treeningperioodi tun-
duvalt pikendada.

Toivo Räägel

Laupäeval avati Kaius pidulikult kunstmuruga mini-

jalgpalliväljak, kus saab mängida nii korv-, võrk-,

värav- kui ka jalgpalli ja tennist. Talvel saab

15x31meetrise muruplatsi muuta hokiväljakuks.

Kaiu sai kunstmuruga
minijalgpalliväljaku
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Tiia Truu

31. augusti seisuga ilmnes,
et Kehtna valla eelarve
täitmine on edukas olnud.
Peaökonomist Leida Uus-
alliku sõnul on seis nor-
maalne ning plaanitud
tööd on tehtud või veel te-
gemisel.

“Ilmselt tekib lisaeelarve
tegemise võimalus, aga kui
suur see on, selgub oktoob-
rikuus,” täpsustas Leida
Uusallik.

Kehtna vald on saanud
lisaraha mitmetest fon-
didest ja projektidest. Val-
tu seltsimaja ja spordima-
ja ehitust on toetanud kul-
tuuriministeerium ning
Kehtna põhikooli söökla
ruumide renoveerimist
haridusministeerium.
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Maire Kõrver

Kabala lasteaias-põhikoo-
lis ja Raikküla lasteaias-
algkoolis vahetati uue õp-
peaasta eel aknaid.
   Abivallavanem Margit
Pärna sõnul oli Kabala
plastraamidega pakett-
akende maksumus ligi 400
000 kr. Majale pole veel rin-
gi peale tehtud, kuid suure-
mates avades on uued ak-
nad paigaldatud. Majan-
dusnõunik Uno Markson
märkis, et Raikküla laste-
aed-algkool kui muinsus-
kaitsealune hoone sai ko-
hased puitaknad, mille
hind jäi veidi alla 200 000
kr.

Tiia Truu

Tänavune august pakkus
sooja ja päikest. Kuusiku il-
majaama andmeil oli kõige
kuumem 13. augustil, mil
õhutemperatuur tõusis sü-
dapäeval ligi 29 kraadini.
Mullapind oli kõige soojem
10. kuupäeval – täpselt 45,7
kraadi.

Sademeid oli esimesel de-
kaadil 5,9, teises 25 ja kol-
mandas 17,5 mm. Märki-
misväärselt suur oli sade-
mete hulk ajavahemikus 2.
september kell 9 kuni 3.
september kell 9, mil 24
tunni jooksul sadas 22,2
mm.

Augustikuus oli
kõige soojem
13. kuupäeval

Kaks Raikküla
valla kooli said
uued aknad

Lisaeelarve
tegemise
võimalus tekib
oktoobris


